
Team Building d. 13/ 11 - 2018 
Teambuilding i bestyrelsen d. 13/11. 	
I foråret blev der ved generalforsamlingen indvalgt en helt ny bestyrelse, og for at lære hinanden bedre at 
kende, så har vi d. 13/11 været på teambuilding. 	
Da John (vicevært) udtræder af bestyrelsen d. 1/12, så er vores suppleant Katrine   allerede er indtrådt og 
deltog således på dagen. 	
John fortsætter sit arbejde som vicevært, men vi takker af for et fantastisk samarbejde! 	
Vi startede aftenen ud hjemme hos Michael med lidt snaks og introduktion af de forskellige 
bestyrelsesmedlemmer - herunder både hobbyer, arbejde og relevante interesser blev vendt. Derefter tog vi i 
racehall, hvor vi kørte gocarts. En halv time med fuld fart og adrenalin - måske lidt for meget adrenalin for 
nogle af os! 	
Vi sluttede aftenen af på sharks med aftensmad og en hyggelig gåtur i gågaden. 	
Det var en aften med rigtig god mulighed for at lære hinanden bedre at kende - både personligt, men også 
fagligt. Derudover fik vi snakket en del om ejerforeningens fremtidige visioner, samt fik svar på relevante 
spørgsmål. Der er ingen tvivl om, at vi som er nye i bestyrelsesmiljøet (Jonas, Katrine og Bianca) har mange 
ubesvaret spørgsmål, og her var der rig mulighed for at få diskuteret visioner og planer med Michael 
(formand). 	
Det var helt sikkert en aften, som uden tvivl vil gøre samarbejdet i bestyrelsen nemmere i fremtiden og en 
god mulighed for at lære hinanden bedre at kende.	
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